
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 13/11/2024

Του: Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Καθυστερεί επί πενταετίας η ανέγερση των νέων
σχολικών κτιρίων για τη στέγαση του ΓΕΛ και ΕΠΑΛ
Κισσάμου Χανίων»

Κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με τα τοπικά ΜΜΕ της Κρήτης σε συγκέντρωση διαμαρτυρίας
προέβησαν οι γονείς και οι μαθητές στο Καστέλι Κισσάμου, ζητώντας την
επίσπευση των διαδικασιών για την ανέγερση νέων σχολικών κτιρίων μετά
την κατεδάφιση των παλαιών, τα οποία στέγαζαν το ΓΕΛ και ΕΠΑΛ Κισσάμου,
λόγω των ζημιών που είχαν υποστεί μετά τον σεισμό του 2019.
Η προσωρινή λύση μεταστέγασής τους σε προκάτ αίθουσες δυστυχώς
μετετράπη έως σήμερα σε μόνιμη, καθώς επί πενταετίας οι μαθητές
συνεχίζουν να κάνουν μάθημα σε αυτές και, όπως αποδεικνύεται, δεν έχει
καταστεί ακόμη σαφές πότε θα χτιστούν τα νέα σχολικά κτίρια.
Οι προκάτ αίθουσες, κατά δήλωση της Γραμματέως του Συλλόγου Γονέων και
Κηδεμόνων, δεν πληρούν τις απαραίτητες προϋποθέσεις, καθώς είναι
σκουριασμένες, στενές και μικρές. Σε αυτές τις ακατάλληλες αίθουσες
στοιβάζονται περί τους 150 μαθητές και παρά τις διαβεβαιώσεις της
Περιφέρειας Κρήτης για εξεύρεση των απαραίτητων χρημάτων που θα
εξασφάλιζαν την ανέγερση των νέων κτιρίων, εντούτοις έως αυτή τη στιγμή
δεν έχουν καμία νεότερη γραπτή ενημέρωση επί του θέματος, παρά μόνον
προφορικές υποσχέσεις και άτυπη ενημέρωση από την ΚΤΥΠ ότι μελέτη
βρίσκεται στην Περιφέρεια προς αναζήτηση χρημάτων.

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να επιλυθεί το
χρόνιο πρόβλημα της ασφαλούς στέγασης των ΓΕΛ και ΕΠΑΛ Κισσάμου,
ώστε να πάψουν οι μαθητές να φοιτούν σε ακατάλληλες για την υγεία τους και
την ποιοτική μαθησιακή διαδικασία προκάτ σχολικές αίθουσες;
Ο ερωτών Βουλευτής
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